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Drugscriminaliteit en ondermijning
Deel 1: focus op cijfers

Basisinformatie
Datum 16 november 2021
Gespreksleider Marijn de Pagter
Tijd 19.30 – 20.15 uur
Zaal Fysiek, Stadhuis/ Raadzaal
Soort bijeenkomst Bespreken raadsvoorstel 
Werkvorm Gesprek tussen raadsleden, betrokken 

ambtenaren en genodigde experts,
Portefeuillehouder           Burgemeester Dijksma
Betrokken ambtenaren/presentatoren Deelnemer, GU 

Deelnemer, Politie Utrecht
Deelnemer, onderzoeksbureau Broekhuizen
Deelnemer, Universiteit Leiden 

Vervolg De gemeenteraad debatteert over dit onderwerp 
tijdens de vergadering van de commissie 
Veiligheid, Bestuur en Financiën op 16 
december. De raad besluit in principe hier over 
tijdens de eerstvolgende raadsvergadering. / Dit 
onderwerp is nog niet geagendeerd voor een 
debat in de gemeenteraad.

Links naar Website gemeente en facebook

Programma
Focus: onderliggende feiten en cijfers
19:30 Opening en welkom door Marijn de Pagter
19:35 Korte intro door Petra Nijmeijer 
19:40 presentaties door Jolijn Broekhuizen en Liesbeth Maas met duiding van de 

problematiek aan de hand van feiten en cijfers.
Aansluitend: gesprek raadsleden met presentatoren

20:00 Pieter Tops geeft zijn visie op de problematiek, de ontwikkeling ervan in NL en 030 en 
de relatie met de geschetste aanpak

20:15 Afsluiting

https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/Utrecht/3bfa2870-bffd-4d06-ac3d-6788b575d14b
https://www.facebook.com/photo/?fbid=256179016535823&set=a.148688340618225
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Motivatie
Agendeerders Bert van Steeg (CDA), Maarten Koning (D66), Mahmut Sungur (DENK), Henk van 
Déun (PVV), Rachel Streefland (CU), Myrthe van Mil (S&S)
Peter van Corler (GL), Tess Meerding (VVD)
Hester Assen (PvdA)

De agenderende fracties willen graag spreken over de ontwikkeling van ondermijning en 
drugsgerelateerde criminaliteit in Utrecht ter voorbereiding van de behandeling in de commissie van 
de nieuwe nota “Grenzen stellen, perspectief bieden”. Genoemde fracties willen meer inzicht krijgen in 
de problematiek in Utrecht en de ontwikkeling in de afgelopen jaren. Zij hebben behoefte aan meer 
cijfermatige onderbouwing van de genoemde ontwikkelingen in de nota en nadere specificering van 
de cijfers op wijkniveau. Zij willen ook graag inzicht in cijfers waaruit blijkt dat ten opzichte van het 
verleden criminaliteit ontwikkelt en hoe dit verhoudt tot ontwikkelingen in binnen- en buitenland, om 
het in perspectief te kunnen plaatsen. Daarnaast willen de agenderende fracties in gesprek met 
betrokken partijen die zich inzetten bij de bestrijding van ondermijnende criminaliteit in Utrecht.

Genoemde fracties hebben de behoefte om een beter beeld te krijgen van de continuïteit van het 
ondermijningsbeleid, de effectiviteit van het gevoerde beleid en de manier waarop de deze nieuwe 
nota aansluit op eerder genomen initiatieven. Daarbij is een belangrijke vraag wat het 
handelingsperspectief voor inwoners is en op welke manier zij een bijdrage kunnen leveren aan de 
bestrijding van ondermijning.
Een ander punt van focus is de verwachtte effectiviteit van de aanpak zoals deze wordt voorgesteld, 
niet alleen op macroniveau maar ook de impact op onderwerpen als privacy, veiligheidsgevoel 
(subjectieve veiligheid).
Eveneens willen de aanvragers van de bijeenkomst met experts van gedachten wisselen over de 
effectiviteit van het Nederlandse drugsbeleid en wat er lokaal mogelijk en wenselijk is om effectief op 
te treden tegen verschillende vormen van drugs.

Gezien de genoemde cijfers in de nota hebben de fracties behoefte aan een extra focus op het beleid 
ten aanzien van jongeren en de maatregelen die worden genomen om te voorkomen dat jongeren het 
criminele pad op gaan of daar blijven. 

De fracties hebben behoefte aan twee bijeenkomsten, een eerste bijeenkomst, waarbij de cijfers 
centraal staan en kan worden gesproken over de ontwikkeling in de stad en de wijken. Daarna hebben 
deze fracties behoefte aan een bijeenkomst met betrokken partijen bij het ondermijnings- en 
drugsbeleid. Idealiter vindt het geheel op 1 avond plaats.

Zij betrekken nadrukkelijk de beleidsvelden jeugd en volksgezondheid bij dit thema omdat we vanuit 
diverse invalshoeken visies op willen halen. Een effectieve aanpak van ondermijning gericht op het 
tegengaan van drugscriminaliteit gaat veel verder dan het OOV-beleidsdomein, zij willen de 
samenwerking tussen deze beleidsvelden versterkt zien worden


